

Title (en)

METHOD AND COMPOSITION FOR TREATING A PATIENT SUFFERING FROM INTERFERONSUSCEPTIBLE DISORDER.

Title (de)

VERFAHREN UND ZUSAMMENSETZUNG ZUM BEHANDELN VON KRANKEN DIE AN INTERFERON EMPFINDLICHEN KRANKHEITEN LEIDEN.

Title (fr)

PROCEDE ET COMPOSITION DE TRAITEMENT D'UN PATIENT PRESENTANT DES TROUBLES SENSIBLE A L'INTERFERON.

Publication

**EP 0090837 A1 19831012 (EN)**

Application

**EP 82903139 A 19821008**

Priority

DK 446981 A 19811008

Abstract (en)

[origin: WO8301198A1] A method for treating a mammal, in particular a human patient, suffering from interferon-susceptible disorders such as pre-cancerous or cancerous tumors or local virus infections such as Herpes simplex virus infections or other disorders such as dermatitis, e.g. seborrhea, etc., comprises local administration of interferon in a single aqueous gelled phase directly onto or close to the surroundings of an organ or site in which the disorder is located and continuing the local administration for a period of time sufficient to obtain a response to the interferon treatment. The interferon gel is prepared by mixing the gel constituents, sterilizing the resulting gel composition and aseptically mixing the gel composition with an aqueous interferon solution.

Abstract (fr)

Procédé de traitement d'un mammifère, notamment d'un patient humain, présentant des troubles sensibles à l'interféron tels que des tumeurs pré-cancéreuses ou cancéreuses ou des infections virales locales telles que des infections virales par Herpès ou d'autres troubles tels que la dermatite, par exemple la séborrhea, etc., comprenant l'administration locale d'interféron dans une phase unique aqueuse gélifiée directement sur ou à proximité d'un organe ou de l'endroit où est situé le trouble et en continuant l'administration locale pendant une période de temps suffisante à obtenir une réponse au traitement par l'interféron. Le gel d'interféron est préparé en mélangeant les constituants de gel, en stérilisant la composition de gel résistante et en mélangeant aseptiquement la composition de gel avec une solution aqueuse d'interféron.

IPC 1-7

**A61K 45/02**

IPC 8 full level

**A61K 38/21** (2006.01); **A61K 47/38** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61K 9/0014** (2013.01); **A61K 38/21** (2013.01); **A61K 47/38** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8301198 A1 19830414;** EP 0090837 A1 19831012

DOCDB simple family (application)

**DK 8200092 W 19821008;** EP 82903139 A 19821008